

Epidemic prevention policy

1. If you have a history of urban residence in medium and high-risk area within 14 days, access to ShanghaiTech University campus is forbidden. As an alternative, you can attend the conference by live online.
2. If you come from low-risk area, you need provide the nucleic acid report certificate (Paper and electronic version) within 48 hours when you enter ShanghaiTech University campus. If you want to have nucleic acid test in shanghai, we recommend Shanghai baoteng Medical Laboratory Center (about 1.3 km away from ShanghaiTech University). You can get the nucleic acid report certificate 6 hours after you complete the test. You can make an appointment and access to the final test report by scanning following QR code:



防疫政策

1. 如果您的行程码带有‘*’号，即过去 14 天途径中高风险地区，那么原则上不予进入上海科技大学校园。本次会议采取线上线下混合模式，因此您可以参加线上会议。
2. 如果您的行程码不带有‘*’号，即低风险地区，那么您在进入上海科技大学校区时需要提供 48 小时内新冠病毒核酸检测阴性报告（纸质和电子版均可）。如果您想在上海做核酸检测，那么我们推荐上海宝藤医学检验中心（离上海科技大学 1.3 公里）。在做完检测 6 小时后，您就能够拿到检测报告。您可以通过以下二维码进行核酸检测预约及线上查看报告：

